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Koosolek toimus elektrooniliselt.

Päevakord: 

1. Rummu piirkonna pinnase liigniiskuse põhjuste väljaselgitamine.

Rummu aleviku Aia tänava elanikud pöördusid Keskkonnaministeriumi poole seoses Rummu 
piirkonna  pinnase  liigniiskuse  probleemiga.  Liigniiskuse  põhjuseks  peavad  kohalikud 
elanikud ja Vasalemma Vallavalitsus Rummu karjääri järve kõrget veetaset. Antud piirkonnas 
on kaevandamisega tegeletud üle 50 aasta ja järvest on vett välja pumbatud umbes 40 aastat, 
mis tekitas põhjavee alanduslehtri. Antud porbleemi kohta on koostatud mitmeid uuringuid ja 
ekspertarvamusi, mis on liigniiskuse põhjuste osas erinevatel seisukohtadel. 

Põhjaveekomisjon arutles järgmisetel teemadel:
1. Mis põhjustab Rummu aleviku pinnase liigniiskust?
2.  Kui  kaugele  võis  ulatuda  põhjaveetaseme  alanduslehter  aastate  pikkuse  Karjääri  järve 
veepumpamise tulemusena?
3. Kas Rummu järve veepinna alandamine lahendab antud piirkonnas liigvee probleemid?
4. Kuidas mõjuks Rummu järve veepinna alandamine põhjavee tasemele?
5. Vasalemma  Vllavalitsus viitas  oma kirjas  uurimata  valdkonnale,  millele  tuleks  edaspidi 
tähelepanu pöörata (sulgemata puuraugud, mille kaudu tuleb vett järve juurde). Kas sulgemata 
puuraugud võivad järve veetaset oluliselt mõjutada?
6.  Millised  on  teie  poolsed  soovitused  elanikele  liigniiskusest  põhjustatud 
probleemide lahendamiseks.

2. Keskkonnainspektsioon  soovib  põhjaveekomisjoni  arvamust  Kihnu  valda  rajatud 
puurkaevu nõuetele vastavuse kohta.

2011.  aastal  rajati  Kihnu  hajaasustuse  veeprogrammi  raames  Eridania  OÜ  poolt  kaks 
puurkaevu.  Puurkaevude  rajamise  järgselt  ilmnes,  et  arvatavasti  ei  kestnud  puurkaevude 
proovipumpamine piisavalt kaua, kuna veeproovid olid hägused ja tuli uuesti võtta. 
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Lisaks  puudus  puurkaevude  manteltorude  taga  tsementatsioon  14-15  meetri  ulatuses. 
Põhjaveekomisjoni  arutlesid  selle  üle,  kas  antud puurkaevude  korral  oleks  savitamponaaž 
asjakohane ning kas KKI-ile esitatud materjalide alusel on Teie arvates Eridania OÜ rajanud 
Kihnu valda puurkaevud nõuete kohaselt või mitte. 
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